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Dialog gemensamt NOSAM Psykiatri Nordost 
1 mars 2022 

Närvarande:  

Daniel Johansson, SU/PNO 

Mats Leffler, SU/PMG 

Fiona Lundin, Närhälsan Lövgärdet VC 

Ann Martinius, Närhälsan Hjällbo och Angered VC 

Susanne Svenningsson, Distriktsläkarna Kviberg 

Olga Högström, Närhälsan Gamlestan VC 

Teresia Nilhag, Omtanken Kviberg VC 

Maria Havseng, Boendestöd Funktionsstöd 

Annette Halvarsson, BmSS Funktionsstöd 

Janika Karvinen, Bergsjöhöjd och Kallebäck, Socialförvaltning Sydväst 

Marina Ragnarsson, MAS ÄVO  

Karin Elias, processamordnare NOSAM Angered 

 

Dagordning 

 

 Inledning - välkomna! 

 Presentationsrunda 

 Genomgång och dialog kring förslaget 
- Dialog fördelar/nackdelar med gemensamt NOSAM Psykiatri Nordost 

o Mats berättar om omorganisationen inom SU/Affektiva. Mottagningarna 
blir nu diagnosinriktade och därmed inte geografiskt indelade utan har 
upptagningsområde över hela Göteborg. Positiv till sammanslagning, PMG 
har därmed större möjlighet att närvara vid behov. Medverkan i 
samverkansforum är dock ej klart ännu.  

o BmSS Funktionsstöd också positiva. Har upptagningsområde över hela 
Nordost. Möjliggör högre närvaro och minskar antalet möten.  

o Bibehålla lokala operativa arbetsgrupper är viktigt.  
o Detta har konsekvenser kring mötesstruktur inom NOSAM Östra Göteborg. 

- Vilka gemensamma frågor skulle ett nordostforum kunna jobba med? Samma som i 
förslaget:  

o Remissförfarande 

o Kontakt beroendevården 

o Identifiering behov/uppföljning konsultationskontakter  

o Gemensamma utbildningar 

o Lärande om varandras verksamheter och uppdrag 

o Genomgång gällande avtal, RMR, samverkansrutiner etc 

o Suicidprevention i samverkan 

o Avvikelsehantering 

o Vård- och stödsamordning 

o SIP 

o Planering efter slutenvård 

- Vilken representation skulle vi kunna ha? 
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o Viktigt med vårdcentralernas närvaro 
o Socialförvaltning Nordost, vilken verksamhet är viktig samverkanspart? 

Myndighet?  
o Varje verksamhet utser egna representanter 
o Bergsjöhöjd och Kallebäck önskar vara närvarande 
o MAS ÄVO positiv till sammanslagning kan dock inte lämna besked om 

närvaro. Kan komma in vid behov.  
o Omtanken VC är positiva till gemensamt forum. 
o Inga negativa rektioner har inkommit till Karin gällande förslaget, däremot 

flertalet positiva.  

 Planering framåt  
- Behövs ytterligare genomlysning och dialog? Nej.  
- Eventuellt beslut. Om vi är redo för beslut: Ska vi slå ihop grupperna ja/nej.  

Om nej: mötet avslutas och respektive grupps arbete fortsätter 

Om ja: fortsatt planering och boka mötestider.  

Beslut: Ja, närvarande ställer sig bakom förslaget. Ordförande väljs på 

första mötet.  

Mötestider: Tisdagar 15-16 udda veckor. 29 mars och 10 maj. Karin skickar 

kallelser. 

Handlingsplan: Karin (och ev Ulla) bereder förslag på handlingsplan baserat 

på föreslagna gemensamma frågor, se ovan. 

 Övriga frågor Inga övriga frågor.  

 Mötet avslutas 

 


